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Abstract (en)
The system has a series of injectors (8) linked to a vortex device (9). A control device controls the speed and/or pressure of water ejected from the
injectors. The control device has pressure sensors detecting wave states of water surfaces. An electronic device (15) stops a pump from functioning
or closing a valve, when the device detects a movement towards a lower water level in a zone situated above the injectors. An independent claim is
also included for a process of creating waves on the surface of a liquid contained in a pool.

Abstract (fr)
Système pour créer des vagues à la surface d'un liquide contenu dans un bassin, ce système comprenant : plusieurs injecteurs (8) reliés à une
source d'un fluide sous pression, un dispositif (15) de contrôle de la vitesse et/ou de la pression du fluide sortant des injecteurs et/ou de la direction
des injecteurs. dans lequel le dispositif de contrôle comporte idéalement un moyen de détection (14) d'un état d'au moins une partie de la surface
du liquide et un moyen adaptant la vitesse et/ou la pression du fluide sortant des injecteurs et/ou la direction des injecteurs en fonction de l'état de la
surface du liquide. <IMAGE>
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